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•  Haziran 22, 2020 

“Düzce’de birçok ürün yetişiyordu ama fındığın dışındaki ürünlerde 

katma değer yaratacak tesisler yok denecek kadar az. Oysa Düzce 

ovasının ürün çeşitliliğine elverişli çok kıymetli toprakları var. 

Dolayısıyla bu ürünlerimizi kalıcı hale getirecek tesislerin önü 

açılmalıdır.” 

 

Düzce ovasının ürün çeşitliliğine elverişli çok kıymetli toprakları olduğunu bu nedenle ürünlerimi kalıcı 

hale getirecek tesislerin önü açılması gerektiğini belirten Düzce Ticaret Borsası başkanı Nurettin 

Karslıoğlu kentteki tarımsal üretimi değerlendirdi. Pandemiye rağmen 300 bin tonu geçen ihracat 

rakamlarına ulaşan fındık sektöründe Düzce’nin payının yüzde 15 düzeyinde olduğunun altını çizdi ve 

ekledi: “Geçen sene 120 bin ton civarında rekolte vardı. Bu yıl ise 75 bin civarında bir rekolte 

gözleniyor. İlimizde 63 bin hektarlık fındık dikim alanı ve 100 bin tonun üzerinde üretim kapasitesi var. 

Bu rakamlara ulaşıldığında fiyat da iyi olursa ilimiz için önemli bir gelir kaynağı oluşuyor. Önemli bir 

ihraç ürünü olan fındığın satılmaması gibi bir sorun da yok. Bu yıl satılmazsa önümüzdeki yıl mutlaka 

satılır. Ancak diğer ürünlerde bunu başaramıyoruz. Örneğin bir firma ahududu ekimi yaptırdı. Bir yıl 

sonra fabrika kapandı. Ekim yapan üreticimiz de mağdur oldu. Oysa Tarım Organize Sanayi Bölgesi’ne 

üretime uygun birçok ürünümüzle ilgili kalıcı tesisler yapılsa fındık dışındaki ürünlerin de pazar payı 

artar.” KARADENİZ EKONOMİ 
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